



AL SAAD INDIAN SCHOOL, AL AIN

MANAGED BY BHARATIYA VIDYA BHAVAN, MIDDLE EAST



## HEALTH AND SAFETY POLICY- 2025-2026

سياسة الصحة والسلامة - 2026-2025

سياسة الصحة والسلامة المدرسية

متطلبات السياسة:

يجب على المدارس تطوير وتنفيذ سياسة للصحة والسلامة التي تتماشى مع لوائح ومتطلبات دائرة التعليم والمعرفة (ADEK). كما يجب على المدارس التأكد من أن سياسة الصحة والسلامة متوفرة على الموقع الإلكتروني للمدرسة باللغتين العربية والإنجليزية أو بلغة التعليمات الخاصة بهم.

تشمل هذه السياسة ما يلي:

- مسؤولية المدير ومجلس الإدارة عن الصحة والسلامة في العمليات المدرسية وأي أنشطة متعلقة بالمدرسة.
- الأدوار والمسؤوليات لجميع أعضاء المجتمع المدرسي، بما في ذلك: الطلاب، الموظفون، مسؤولو الصحة والسلامة، المتعاقدون، المقاولون من الباطن، أصحاب المصلحة المعنيون، والزوار فيما يخص الصحة والسلامة.
- الإجراءات الخاصة بضمان الصحة والسلامة في الأنشطة المدرسية والأنشطة اللامنهجية، بما في ذلك الأنشطة التي تقام خارج الحرم المدرسي.
- الموارد والعمليات المتاحة لضمان بيئة مدرسية صحية وأمنة ومأمونة، مع تعزيز ثقافة المسؤولية والمساءلة.
- أحكام تثقيف الطلاب وتدريب الموظفين بشأن الصحة والسلامة.
- الإجراءات الوقائية لمنع الإصابات والأمراض.
- أحكام تقييم المخاطر، وصيانة سجل المخاطر، وتنفيذ تدابير السيطرة، ومتابعة ومراجعة الأنظمة.





**AL SAAD INDIAN SCHOOL, AL AIN**

MANAGED BY BHARATIYA VIDYA BHAVAN, MIDDLE EAST



## HEALTH AND SAFETY POLICY- 2025-2026

### 1. School Health and Safety Policy

1.1 **Policy Requirements:** Schools shall develop and implement a Health and Safety Policy that is aligned with ADEK's regulations and requirements. Schools shall also ensure the Health and Safety Policy is available on their school website in both Arabic and English or their language of instruction. This policy shall set out the following:

1. The responsibility of the Principal and the governing board for the health and safety of school operations and any school-related activities.
2. The roles and responsibilities of all members of the school community, including students, staff, health and safety officers, contractors, sub-contractors, relevant stakeholders, and visitors, in relation to health and safety.
3. The procedures for ensuring the health and safety of school and extracurricular activities, including those that take place off-campus.
4. The resources and processes in place to ensure a healthy, safe, and secure school environment including promoting a culture of responsibility and accountability.
5. The provisions for educating students and training staff on health and safety.
6. The procedures for preventing injury and ill health.
7. The provision for risk assessments, maintenance of the risk register, implementation of control measures, and monitoring and review of systems.

